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OBEC  DEŠTNICE 

 

ZÁPIS Č. 8/2023 

ze zasedání Zastupitelstva obce Deštnice, 

které se uskutečnilo dne 6.12.2023 od 17:00 hod. v místním pohostinství 

 

Přítomno:         6      členů zastupitelstva obce (viz. prezenční listina) 

Nepřítomno:     1      člen zastupitelstva obce  - p.Fencková, omluvena 

 

Hosté:             0        (viz. prezenční listina) 

Občané:         14       (viz. prezenční listina)  

 

Program:  

1.   Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

2.   Kontrola minulého usnesení 

3.   Kontrola FV a KV 

4.   Jubilanti v r.2024 

5.   Informace - kulturní akce v r.2023 a plán kulturních akcí na r. 2024 

6.   Informace - stavební akce v r.2023 a plán stavebních akcí na r. 2024 

7.   Žádost o příspěvek na stravování – ZŠ Měcholupy 

8.   Žádost o příspěvek na florbalový turnaj 

9.   Odpady 

10. Pořízení kontejneru na textil 

11. Rozpočtové opatření č. 5/2023 

12. Návrh rozpočtu na r. 2024 

13. Aktuální stav účtu a úvěrů obce 

14. Poskytnutí finančních darů v roce 2024 

15. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů 

16. 

17. Závěr 

 

Starostka přivítala členy zastupitelstva obce a občany obce. Konstatovala, že zasedání zastupitelstva obce je 

usnášeníschopné. 
 

Provedením zápisu pověřila: p. Neudorfskou M. 
 

Ověřovateli zápisu byli určeni: p. Zelenková Monika., Pospíšil Čeněk.  

 

PRŮBĚH ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE: 

 

1. Zahájení, schválení programu, určení ověřovatelů 

 

Starostka přečetla program dnešního zasedání. 

 

Doplnění:   

• 16. Mimořádná odměna starostce obce – doplnění p. Benešové K. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

Pro přijetí programu zasedání hlasovalo:    6      členů zastupitelstva obce. 

Proti……………………………………… 0      členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se hlasování……………………… 0      členů zastupitelstva obce. 

 

Usnesení č. 1/8/2023:  ZO schvaluje Program dnešního zasedání zastupitelstva obce. Ke každému bodu 

bude diskuse.  
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2. Kontrola minulého usnesení 

Starostka přečetla minulé usnesení a informovala o  provedených úkonech z minulého zasedání. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

3. Kontrola FV a KV 

Starostka informovala, že dne 27.11.2023 proběhla kontrola KV. Starostka sdělila, čeho se kontrola týkala, 

přečetla protokol z proběhlé kontroly se závěrem kontroly. Dále informovala, že dne 29.11.2023 proběhla 

kontrola FV. Starostka sdělila, čeho se kontrola týkala, přečetla protokol z proběhlé kontroly se závěrem 

kontroly. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

4. Jubilanti v r.2024 

Starostka informovala přítomné, že v r.2024 bude celkem 13 jubilantů. Navrhla, aby byl jubilantům nad 60 

let předán věcný dar v hodnotě 1.000,- Kč, jubilantům nad 80 let (gratulace každý rok) taktéž věcný dar za 

1.000,- Kč a v případě nejstaršího jubilanta (nejstarší občan) věcný dar v hodnotě 2.000,- Kč. 

Dále, aby v případě pohřbu občana byl zakoupen pohřební věnec nebo kytice v hodnotě 2.000,- Kč 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat o výši darů pro jubilanty a to 1.000,- Kč pro jubilanty od 60 let do 80 let 

(gratulace 1x za 5 let) 1.000,- Kč pro jubilanty od 80 let (gratulace 1x za rok) dar v hodnotě 1.000,- Kč, v 

případě nejstaršího jubilanta (nejstarší občan) věcný dar v hodnotě 2.000,- Kč a 2.000,- Kč na pohřební 

kytici v případě úmrtí občana obce. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členů zastupitelstva obce  

 

Usnesení č. 2/8/2023: ZO schvaluje výši darů pro jubilanty a to 1.000,- Kč pro jubilanty od 60 let do 80 let 

(gratulace 1x za 5 let), 1.000,- Kč pro jubilanty od 80 let (gratulace 1x za rok), 2.000,- Kč pro nejstaršího 

jubilanta (nejstarší občan)  a 2.000,- Kč na pohřební kytici v případě úmrtí občana obce. 

 

 

5. Informace - kulturní akce v r.2023 a plán kulturních akcí na r. 2024 

Starostka přečetla, jaké kulturní akce v roce 2023 proběhly, sdělila náklady jednotlivých kulturních akcí. 

Informovala, že letošní rok proběhly všechny plánované akce.  

Dále informovala, že zastupitelům byl předložen plán kulturních akcí na rok 2024. Sdělila informace o 

plánovaných akcích na r. 2024 včetně celkových předpokládaných nákladů a jejich financování. 

Starostka poděkovala všem členům kulturní komise za přípravy, organizaci a pomoc při konání všech 

kulturních akcí v tomto roce. Velice si pomoci kulturní komise ale i občanů váží a věří, že v příštím roce 

bude spolupráce také na výbornou. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 
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Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s předloženým plánem kulturních akcí na r. 2024 včetně 

finančních nákladů na jednotlivé akce. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6 členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0 členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0 členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 3/8/2023 :  ZO schvaluje plán kulturních akcí na r. 2024 včetně finančních nákladů na jednotlivé 

akce. 

 

 

6. Informace - stavební akce v r.2023 a plán stavebních akcí na r. 2024 

Starostka informovala, o proběhlých stavebních pracích v letošním roce. Dále sdělila, jaké stavební akce by 

mohla obec realizovat v příštím roce nebo následných letech. Oslovila občany, že pokud by měly nějaké 

nápady, co v obcích vylepšit, aby tento návrh sdělili. 

 

 Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

7.  Žádost o příspěvek na stravování – ZŠ Měcholupy 

Starostka přečetla žádost od paní ředitelky ZŠ Měcholupy. Sdělila bližší informace. Sdělila, že děti z našich 

obcí nenavštěvují pouze ZŠ Měcholupy a z toho důvodu se přiklání zastupitelé k jinému příspěvku pro děti 

(např. na začátku školního roku příspěvek na školní pomůcky), který budou moci využít všechny děti nejen 

děti navštěvující ZŚ Měcholupy. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s příspěvkem na stravování pro žáky ZŠ Měcholupy.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        0     členů zastupitelstva obce. 

Proti:  6    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 4/8/2023:  ZO neschvaluje příspěvek na stravování pro žáky ZŠ Měcholupy. 

 

 

8.  Žádost o příspěvek na florbalový turnaj  

Starostka informovala, že v sobotu 9.12.2023 pořádají Deštničtí florbalisté turnaj a požádali nás o finanční 

dar na zakoupení pohárů a medailí ve výši 3.000,- Kč. Sdělila bližší informace 

 

Připomínky, diskuse: 

P.Benešová K. - při dnešních cenách všeho je částka 3.000,- celkem malá. Zajišťují si vše sami a myslím, že 

bychom jim mohli přispět více. Navrhuji 5.000,- Kč. 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s darem ve výši 5.000,- pro Deštnické florbalisty na pořádání 

florbalového turnaje. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6   členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členonů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 5/8/2023 : ZO  schvaluje finanční dar ve výši 5.000,- Kč na florbalový turnaj v Deštnici. 
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9. Odpady 

Starostka informuje, o výši plateb za odpady. Obec od počátku roku již zaplatila 532.642,- Kč (v minulém 

roce to bylo 412.028,22 Kč). 

Dále informovala o produkci a třídění odpadů. Sdělila, že p. Fencková navrhla, zda by obec mohla mít 

nádoby na kovy a tetrapaky. Po jejím návrhu starostka jednala s p. Městeckým z MP, který ji řekl, že na tyto 

komodity bude pouze pytlový sběr, protože auta nejsou uzpůsobena na výsyp těchto materiálů a ničí se.  

 

Připomínky, diskuse:   

P.Kolář - do  částky směsného odpadu se započítává i tráva? 

Starostka - ne, to je bioodpad. 

P.Jakl - bylo by dobré zajistit místo, kam by se mohly odkládat pytle s plechovkami. 

Starostka - místo je určené. Popelnice je umístěna u obchodu a  nebo pytle a dopravit k obecnímu úřadu. 

Benešová K. - možná by šlo dát prázdné pytle do obchodu a lidé by si je tam mohli vyzvedávat. 

Starostka – ano můžeme, ale vyzvedávat si mohou běžně na OÚ. 

Starostka dále informovala o tom, jak si obec stojí v třídění odpadu. Separovaný odpad je v rámci kraje na 

tom velice dobře, ovšem ve směsném odpadu jsme jedni z nejhorších. Problém třídění! 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

10. Pořízení kontejneru na textil 

Starostka informuje, že dle nového zákona o odpadech bude muset od 1.1.2025 obec umožnit oddělené 

soustřeďování textilu. Sdělila, že obdržela nabídku na zajištění kontejneru, pravidelného svozu a výkaznictví 

od f. Diakonie Broumov, se kterou obec již v minulosti často spolupracovala při sbírkách textilu. Přečetla 

nabídku na pořízení kontejneru. Dotazuje se zastupitelů, zda pořídíme pouze do Deštnice nebo i Sádku  

 

Připomínky, diskuse:   

P.Henych - asi je to dobrá věc, ale do Sádku mi to připadá zbytečné. A pokud někdo bude mít nějaký textil, 

tak ho může dovézt do Deštnice. 

Starostka – dobře, případně můžeme kontejner do Sádku pořídit dodatečně. Uvidíme, jaké bude využití 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s pořízením kontejneru na textil do obce Deštnice  od f. 

Diakonie Broumov.  

Výsledek hlasování: 

Pro:        6            členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0   členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0   členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 6/8/2023 : ZO schvaluje pořízebí kontejneru na textil do obce Deštnice od f. Diakonie Broumov. 

 

 

11. Rozpočtové opatření č. 5/2023 

Starostka přečetla čeho se rozpočtové opatření č. 5/2023 týká a výši změn na straně příjmů i výdajů. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 5/2022 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6     členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0     členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 7/8/2023: ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2022. 
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12. Návrh rozpočtu na r. 2024 

Starostka přečetla návrh rozpočtu na r. 2024, který je zveřejněn od 15.11.2023 doposud. Přečetla jednotlivé 

položky a jejich výši. Celkové příjmy 6.444.300,- Kč, výdaje 6.029.000,-Kč, rozpočet je přebytkový o 

415.300,-Kč. Závazný ukazatel je paragraf. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje rozpočet na r.2024 s celkovými příjmy 6.444.300,- Kč, výdaje 

6.029.000,-Kč, rozpočet je přebytkový o 415.300,-Kč. Závazný ukazatel je paragraf. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6    členů zastupitelstva obce. 

Proti:   0    členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:  0          členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 8/8/2023: ZO schvaluje rozpočet na r.2024 s celkovými příjmy 6.444.300,- Kč, výdaje 

6.029.000,-Kč, rozpočet je přebytkový o 415.300,-Kč. Závazný ukazatel je paragraf 

 

 

13. Aktuální stav účtu 

Informuje, že na účtu KB je k dnešnímu dni 821.871,97 Kč, na účtu ČNB 1.078.813,99 Kč. Celkem tedy má 

obec na účtech finanční prostředky ve výši 1.900.685,96 Kč.  

 

Připomínky, diskuse: ------------------------ 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

14. Poskytnutí finančních darů v roce 2024 

Starostka informovala, že obec je vždy v průběhu roku oslovena několika organizacemi nebo spolky 

s žádostí o poskytnutí finančního daru (Tříkrálová sbírka, včelaři, mladí hasiči, ZO ČSCH Staňkovice, 

šipkaři). Navrhuje, aby v roce 2024 byly tyto činnosti opět podpořeny. 

 

Starostka navrhuje poskytnutí finančního daru  

1) Včelaři ve výši 10.000,- Kč 

2) ČSCHK Staňkovice ve výši 2.000,- Kč 

3) mladí hasiči ve výši 2.000,- Kč 

4) Tříkrálová sbírka ve výši 10.000,- Kč 

5) Římskokatolická farnost v Liběšicích – tábor - ve výši 1.000,- Kč za každé dítě s TP v Deštnici nebo 

Sádku do 15 let, které se zúčastní tábora 

6) Šipkaři Deštnice ve výši 10.000,- Kč 

7) Florbal Deštnice ve výši 10.000,- Kč 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO souhlasí s poskytnutím finančního daru ve výši 1.000,- Kč 

Římskokatolické farnosti na tábor za každé zúčastněné dítě do 15 let s TP v Deštnici, finanční dar ve výši 

10.000,- Kč na Tříkrálovou sbírku, finanční dar pro Český svaz včelařů z.s. Měcholupy ve výši 10.000,- Kč, 

finanční dar ve výši 2.000,- Kč pro mladé hasiče Louny, finanční dar ve výši 2.000,- Kč pro ČSCHK 

Staňkovice, finanční dar ve výši 10.000,- Kč šipkařům Deštnice a finanční dar ve výši 10.000,- Kč pro 

florbalisty Deštnice.  

 

Výsledek hlasování: 

Pro:               6    členů zastupitelstva obce. 

Proti:          0      členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se:    0       členů zastupitelstva obce.  
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Usnesení č. 9/8/2023 : ZO schvaluje poskytnutím finančního daru ve výši 1.000,- Kč Římskokatolické 

farnosti na tábor za každé zúčastněné dítě do 15 let s TP v Deštnici, finanční dar ve výši 10.000,- Kč na 

Tříkrálovou sbírku, finanční dar pro Český svaz včelařů z.s. Měcholupy ve výši 10.000,- Kč, finanční dar ve 

výši 2.000,- Kč pro mladé hasiče Louny, finanční dar ve výši 2.000,- Kč pro ČSCHK Staňkovice, finanční 

dar ve výši 10.000,- Kč šipkařům Deštnice a finanční dar ve výši 10.000,- Kč pro florbalisty Deštnice.  

 

 

15. Různé informace - dotazy, příspěvky, diskuse občanů  

 

• Informace – obnova veřejné zeleně Deštnice 

           

Starostka informuje o proběhách úpravách veřejné zeleně. Došlo k prořezání stromů v obci a pokácení 

některých jehličnatých stromů, které v obci ohrožovaly přilehlé nemovitosti. Informuje, že bylo vysázeno 

několik stromů v místě aktivního a pasivního odpočinku a u kostela v Deštnici. Dále sděluje, že ZO řeší 

komplexní úpravy zeleně v obci, tak aby stromy mohly sloužit následné roky a neohrožovaly cizí majetek 

nebo neničily komunikace. 

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

 

• Informace osazení značek a zpomalovacích prahů v obci Deštnice a Sádek. 

 

Starostka informovala, že je již dokončená projektová a schvalovací dokumentace na úpravu dopravního 

značení v Deštnici s Sádku. Sdělila, že obdržela cenovou nabídku na pořízení dopravního značení od f. 

Symbolico. Přečetla cenovou nabíku. 

 

Připomínky, diskuse: 

P.Postředník - bude přesně dáno, kde se budou zpomalovací prahy  instalovat? 

Starostka - ano vše bude přesně podle schváleného projektu.  

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

Starostka nechává hlasovat, zda ZO schvaluje zakoupení dopravního značení od f. Symbolico dle předložené 

cenové nabídky. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        6    členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 0           členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 10/8/2023: ZO schvaluje pořízení dopravních značek a zpomalovacích prahů do Deštnice a 

Sádku od f. Symbolico 

 

 

• diskuse občanů 

P.Černá - víte něco o zastřelených kočkách? 

Starostka - nebyli jsme účastníky řízení, ale pokusím se něco zjistit. 

P.Kolář - už víte, jak to bude s daní z nemovitostí? 

Starostka -oficiálně ne. Dokud nové daně nebudou vydané ve sbírce zákonů, není nic dané. 

P.Kolář- a kdy se to dovíme, abychom se na to taky připravili. 

Starostka - hned jak budou zveřejněny. 
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• Poděkování všem za spolupráci v tomto roce.  

Starostka poděkovala zastupitelům za spolupráci, pracovníkům obecního úřadu za vykonávanou práci, p. 

účetní, kronikářce, členům výborů a komisí, pracovníkům VPP a všem občanům, kteří pomáhají obci při 

jakékoliv příležitosti. Sdělila, že si spolupráce velice váží.  

 

Připomínky, diskuse: -------------------------- 

ZO bere na vědomí podané informace. 

 

 

16. Mimořádná odměna starostce obce 

P.Benešová Kateřina navrhla zastupitelům, aby byla starostce p.Vokurkové  přiznaná odměna ve vši 2 

měsíčních odměn. Za celé působení od r.2018 nebyla starostce přiznaná žádná mimořádná odměna, i když 

vykonává činnosti nad rámec svých povinností. Např. spolupráce s kulturní komisí, péče o občany nejen 

v době covidu atd. 

 

Připomínky, diskuse:  

Starostka - již v minulých letech bylo navrhováno, aby mi byla přiznaná odměna. Já ji vždy odmítla, neboť 

si myslím, že za toto jsem každý měsíc placená. Odměnu dostávám každý měsíc a veškerou činnost nad 

rámec své práce dělám ráda, ze svého přesvědčení a ne z důvodu dalšího odměňování 

P.Neudorfská - já bych si dovolila jen říct, že v rámci auditu jsme byly upozorněny, že máme možnost ocenit 

starostku formou mimořádné odměny a pokud tuto možnost nevyužíváme jsme sami proti sobě, neboť téměř 

všichni starostové pracují nad rámec svých povinností a toto je jediný způsob jak tuto jejich práci ocenit. 

Pokud ZO odměnu odsouhlasí, starostka jí odmítnout nemůže. 

 

P. Benešová K. navrhuje přiznání odměny ve výši 2 měsíčních odměn starostce Lucii Vokurkové, 

Starostka nechává hlasovat o návrhu p. Benešové. 

Výsledek hlasování: 

Pro:        5    členů zastupitelstva obce. 

Proti:  0     členů zastupitelstva obce. 

Zdrželi se: 1           členů zastupitelstva obce  

Usnesení č. 11/8/2023: ZO schvaluje mimořádnou odměnu starostce obce ve výši dvou měsíčních odměn. 

 

 

17. Závěr 

 

Starostka poděkovala přítomným za účast na dnešním zasedání. Popřála klidné prožití vánočních svátků a 

mnoho zdraví a úspěchu do nového roku.  

 

Jednání bylo ukončeno  18.15   hod.  

 

Zapsala: p. M. Neudorfská   

 

 

Ověřovatelé  zápisu:              p. Pospíšil Čeněk                  podpis      ……………………….  

 

 

                                               p. Monika Zelenková            podpis      ...................................… 

 

  

   

Starostka obce                       p. Vokurková Lucie               podpis      ……………………….  


